








De discussienotitie lezende merken we op dat we ervoor moeten waken dat we teveel
Intern gericht zijn en ons vooral bezighouden met de verschillende deelbelangen. We
moeten over onze grenzen heen kijken. Als metropoolreglo zijn wij een speler op het 
wereldtoneel en dus moet er ook volop aandacht zijn voor onze Internationale positie. In
onze ogen liggen er kansen In meer uitwisseling met het gebied ten oosten van de MRA.

Tot slot willen we aandacht vragen voor de economische conjunctuur. De ontwikkelingen
van de afgelopen paar jaar lijken gezien te worden als een gegeven voor de toekomst. De
werkelijkheid Is genuanceerder. Om ontwikkelingen in de regio goed te duiden moeten
we soms verder dan 10 jaar (het begin van de crisis) terugkijken. Daarnaast ademt de 
huidige agenda uit 2016 het denken vanuit het perspectief van economische crisis. Nu lijkt
het omgekeerde te gebeuren. De acties die straks In de MRA Agenda staan, moeten In 
onze ogen bijdragen aan een robuuste minder conjunctuurgevoelige ontwikkeling van de
Metropoolregio Amsterdam.

Met deze reactie hopen we u concrete wenken mee te geven voor de volgende stap In het
opstellen van de MRA Agenda. We kijken uit naar de conceptversie van de MRA Agenda
2020-2024 na de zomer.
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